Dahlem Research School – Biomedical Sciences

08 S84 		- Embryonic Stem Cell Test

Umfang: 2 Nachmittage oder 1 ganzer Tag, nach Vereinbarung im Oktober 2011,
Im Institut für Pharmazie, Königin-Luise-Str. 2+4 (Seminarraum und Labor)

[bookmark: _GoBack]Duration: 2 Afternoons or 1 full day, to be arranged (October 2011), in Berlin-Dahlem, Institute of Pharmacy, Königin-Luise-Str. 2+4, seminarroom and lab)

Anzahl der Teilnehmer/Number of participants:  5-10

Sprache: Deutsch oder Englisch (falls von mind. 1 Teilnehmer[in] bevorzugt)
Language: German or English (if preferred by at least 1 participant)

Inhalt: 
In dem Kurs wird ein Einblick in die Reproduktionstoxikologie gegeben und der „EmbryonicStemCell Test“ (EST) als in vitro-Embryotoxizitätstest vorgestellt sowie die einzelnen Arbeitsschritte praktisch geübt. 

Erster Teil: In Vorträgen werden die folgenden Themen beleuchtet:
· Reproduktionstoxikologie
· Teststrategien in der Reproduktionstoxikologie
· Der Embryonic Stem Cell Test 

Zweiter Teil: Praktische Übung der einzelnen Arbeitsschritte des EST und Auswertung  

Content:
The course provides an insight into the field of reproductive toxicology and focuses on the Embryonic Stem Cell Test (EST) for embryo toxicity testing. 

Part one: Lectures, covering the following topics:
· Reproductive toxicology
· Testing strategies for reproductive toxicity
· The Embryonic Stem Cell Test 

Part two:Practical Training of the test procedureand evaluation of results 


Für weitere Informationen wenden Sie sich bitte an:
For further information please contact:

Dr. Vivian Kral
Freie Universität Berlin
Institut für Pharmazie
Königin-Luise-Str. 2+4
14195 Berlin
Telefon: (030) 838 53219
E-Mail: vivian.kral@fu-berlin.de


